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Abstract (en)
[origin: US2002180326A1] A spark plug of an internal combustion engine, in particular for use in Otto-cycle gas engines, comprising an insulator
body, a base central electrode, at least one ground electrode and at least one swirl chamber, wherein the electrodes of the spark plug are
surrounded by a wall, which in particular is in the form of a surface of a cylinder, of the swirl chamber, wherein at least one ground electrode carrier
arrangement (8) with a plurality of inwardly facing, preferably flat ground electrodes (9) or a plurality of ground electrode carriers (6) each with
inwardly facing, preferably flat ground electrodes (9) is or are arranged at the wall (13) of the swirl chamber (3).

Abstract (de)
Zündkerze einer Brennkraftmaschine, insbesondere für den Einsatz bei Ottogasmotoren, mit einem Isolatorkörper, einer Basismittelelektrode,
mindestens einer Masseelektrode und mindestens einer Wirbelkammer, wobei die Elektroden der Zündkerze von einer, insbesondere
zylindermantelförmigen, Wandung der Wirbelkammer umgeben sind wobei mindestens eine Masseelektrodenträgeranordnung (8) mit mehreren
nach innen weisenden, vorzugsweise flächigen, Masseelektroden (9) oder mehrere Masseelektrodenträger (6) mit jeweils nach innen weisenden,
vorzugsweise flächigen, Masseelektroden (9) an der Wandung (13) der Wirbelkammer (3) angeordnet ist (sind). <IMAGE>
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